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              צוות ״לשון בקלי קלות״לכל הזכויות שמורות לד״ר אורלי קיים ו

תרגולים נוספים תמצאו בספר "לשון בקלי 

 קלות". לרכישה:

   תשובות  –  נע"ו/י – גזירה משורגת 

 

 שני שמות פעולה. לפניכם . 1

יאָה, הֲבָאָה   בִּ

   בגזרה/ בבניין /  בשורששני שמות הפעולה? הקיפו את כל התשובות הנכונות.  זהיםא. במה 

 / בגזרה  בבנייןבשורש / שני שמות הפעולה? הקיפו את כל התשובות הנכונות.  שוניםב. במה 

יאָהג. הטו את הצורה   אבוא . מדברבגוף   עתידלזמן  בִּ

 

 .מילה. לפניכם שלושה משפטים, ובכל אחד מהם מודגשת 2

 של הווילונות החדשים נעשית באופן אוטומטי.  הֲסָטָה •

יכָהבסודן התקיימה  •  . 2021בשנת  צבאית  הֲפִּ

תְרוֹמְמוּתשירה וריקודים גורמים לאנשים רבים  •  רוח. הִּ

 

 הֲפִיכָה.  מבחינת הגזרהיוצאת הדופן  המילהא. העתיקו את  

 גזרת נע"ו/י העתקתם בתת־סעיף א(?  לאהאחרות )אלה ש המיליםשל שתי  הגזרהב. מהי 

   סו"ט, הֲסָטָה. וציינו את שורשה, הפעילאחת השייכת לבניין   מילהג. העתיקו 

 

 לפניכם ארבע מילים, ובכל מילה מודגשת המ"ם הראשונה. . 3

 זוֹן מָ צוֹף, מָ לוֹן, מָ מוֹן, מָ 

 מיינו בטבלה שלפניכם את ארבע המילים. א. 

 מילים שהמ"ם הראשונה בהן אינה שורשית  מילים שהמ"ם הראשונה בהן שורשית

 מָלוֹן  מָמוֹן 

 מָצוֹף 

 מָזוֹן  

 



 ל 

 

              צוות ״לשון בקלי קלות״לכל הזכויות שמורות לד״ר אורלי קיים ו

תרגולים נוספים תמצאו בספר "לשון בקלי 

 קלות". לרכישה:

 . מָצוֹףלשורש המילה  זהההפעלים ששורשם  כלב. לפניכם חמישה פעלים. הקיפו את 

יפָה ים, מְצַפָה, צוֹפָה, מְצִּ ים צָפִּ צְפִּ  , נִּ

 

שם עצם ופועל מאותו   מילים, ולצד כל מילה שמות עצם ופעלים. הקיפושלוש  לפניכם טבלה ובה . 4

 שורש של כל מילה.ה

 פועל מאותו שורש שם עצם מאותו שורש המילה 

ה /  / נִסוּי   מָנוֹסנִסָיוֹן /  מְנוּסָה   / מְנסָֻה  מְנִיסָהמְנַסֶּ

 / נִבְנִים מִתְבוֹנְנִיםבוֹנִים /  / בְנִיָה / בִנְיָן  בִינָה תְבוּנָה 

ת /   / הִתְמַקְּמוּת  מָקוֹם מִקּוּם /  הִתְקוֹמְמוּת  מֶּ ת / מְמֻקֶּּ מֶּ ת מְמַקֶּּ מֶּ  מְקוֹמֶּ

 

 . לפניכם פסוק מן המקרא. 5

ל לוֹט" ר אַבְרָם אֶּ ֹּאמֶּ יךָ מְרִיבָה אַל נָא תְהִי :וַי ין רֹּעֶּ ין רֹּעַי וּבֵּ יךָ וּבֵּ ינֶּ ינִי וּבֵּ  )בראשית יג, ח(..." בֵּ

  מְרִיבָה. העתיקו אותה. מגזרת נע"ו/יא. בפסוק מופיעה מילה  

 רי"ב של המילה שהעתקתם בתת־סעיף א.  השורשאת  כתבוב. 

 ריב אותו השורש שציינתם בתת־סעיף ב. נוסף כרצונכם מ שם עצםג. כתבו 

 


